
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 1. juli 2020 stillet følgende spørgsmål 

nr. 1465 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares forelø-

bigt. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Nils Sjøberg (RV). 

 

Spørgsmål nr. 1465:  

” Mens Patientforeningen Danmark, Ældresagen, Alzheimerforeningen og  

Parkinsonforeningen er tilfredse med åbningen for besøg på plejehjem af  

plejehjem, så udtrykker FOA bekymring, jf. pressemeddelelse 29/6-20 ”FOA  
advarer: CoroŶa er ikke ovre”. Hvad vil ŵiŶistereŶ gøre for at iŵødekoŵŵe deŶŶe  
gruppe?” 

 

Svar: 

Grundet sommerferieperioden er det ikke muligt at besvare spørgsmålet inden for 

fristen. Jeg forventer at kunne besvare spørgsmålet endeligt ultimo august 2020. 
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